
PROTOKÓŁ NR 38/2020

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym, które odbyło się 
dnia 14 grudnia 2020 roku.

Posiedzenie komisji trwało 1430T530

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu. 
Pani Edyta Zaręba uczestniczyła w posiedzeniu komisji -  on- linę.
oraz:

- Radosław Korzeniewski,
- Dorota Wróbel,
- Ireneusz Zieliński,
- Patrycja Piotrowska,
- Mateusz Kaszuba.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Sławomir Rosa, powitał zebranych 
i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Ślężany gmina Dąbrówka;
3. Zaopiniowanie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej przez Gminę 

Dąbrówka;
4. Zaopiniowanie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Dąbrówka;
5. Sprawy różne;
6. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 2 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
położonej w miejscowości Ślężany gmina Dąbrówka.

Pani Patrycja Piotrowska zabrała głos przedstawiając projekt uchwały w sprawie nadania 
nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Ślężany gmina Dąbrówka.

Komisja pozytywnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały.

Ad. 3 Zaopiniowanie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej przez Gminę 
Dąbrówka.
Pani Patrycja Piotrowska zabrała głos przedstawiając projekt uchwały w sprawie nabycia 
nieruchomości gruntowej przez Gminę Dąbrówka.



Komisja pozytywnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały.

Ad. 4 Zaopiniowanie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Dąbrówka.

Pan Mateusz Kaszuba przedstawił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji 
Dąbrówka.

Komisja podjęła dyskusję na temat wyznaczenia planu aglomeracji Dąbrówka. W skład 
aglomeracji wchodzą miejscowości: Dąbrówka, Karpin, Lasków, Małopole, Chajęty, 
Guzowatka, Kołaków.
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W sprawach różnych pan Krzysztof Kłębek zadał pytani dotyczące podniesienia stawek 
czynszu w lokalach mieszkalnych. Odpowiedzi udzielił pan Mateusz Kaszuba informując, iż 
stawki zostały podniesione zarządzeniem Pan Mateusz Kaszuba przedstawił stawki czynszu 
za lokale mieszkaniowe zgodnie Zarządzeniem Nr 213.200 z dnia 8 czerwca 2020 r. 
mówiącym o tym w § 1. Miesięczna stawka bazowa czynszu regulowanego za 1 m2 
powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego na terenie Gminy Dąbrówka w wysokości 
4,00 zł brutto za miesiąc.

Pan Andrzej Marcinkiewicz zadał pytanie czy na terenie Gminy Dąbrówka ruszył nabór do 
narodowego programu szczepień przeciwko Covid -  19?

Odpowiedzi udzieliła pani Dorota Wróbel informując, iż urząd Gminy nie posiada takich 
informacji, ale zagłębi się w temat.

Pan Ireneusz Zieliński poinformował, iż z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 
ruszył program z którego mogą skorzystać rodziny posiadające gospodarstwo rolne. Można 
składać wnioski o przyznanie na dofinansowanie kosztów zakupu min. komputera 
stacjonarnego wraz z niezbędnym oprogramowanie. Wysokość pomocy wynosi 1 500 zł. na 
rodzinę.

Ad. 6 Zakończenie posiedzenia.

Następnie Przewodniczący Komisji -  Sławomir Rosa, mając na uwadze brak chętnych do 
dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku posiedzeniu, 
zakończył posiedzenie Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 
Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.
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Rosa Sławomir

Kłębek Krzysztof

Marcinkiewicz Andrzej


